
Referat bestyrelsesmøde 17. oktober 2024 i rytterstuen
Deltagere: Mette Klose, Charlotte Malik, Linette Sveigaard og Anne-Marie Iversen
Deltager ikke: Lenette Broksø Iversen

● Medlemmerne orienteres om, at kommunikationen til bestyrelsen foregår via vores
facebookside. Der er lavet et opslag pr. dags dato, hvori det er beskrevet.

● Fengur: Prisen for leje af hallen revurderes. Mette varsler dem forud for næste besøg.

● Ang. harvning
○ Medlemmer opfordres til at booke hallen af respekt for Jans tid, da det skal være

okay, at han harver uden for de faste harvetider. Hvis Jan harver uden for de faste
harvetider, orienterer han medlemmerne herom på facebook info-siden - selvfølgelig
forudsat at hallen er ledig. Er der spørgsmål til hvordan bookingsystemet anvendes,
kan der rettes henvendelse til bestyrelsen.

● Vedligehold af banen
○ Mette undersøger muligheder for pumpe til vandingsanlæg med Ole
○ Vi afventer pris fra Ridebane.dk ang. nye tænder til harven.

● Der undersøges om klubbens mobilepay kan lukkes - den benyttes næsten ikke, og koster os
gebyrer. Der laves opslag på hjemmesiden, hvor der opfordres til at bruge klubmodul til
betaling af dagskort mv. (Anne-Marie)

● Rytterstuen skal have en makeover, så den bliver hyggeligere. Der er lavet et opslag på
info-gruppen med datoforslag (tre første lørdage i november), hvor medlemmerne kan byde
ind. Der ønskes et spisebord med stole samt evt. en sofa.

● Der har været en forespørgsel fra medlemmer om julestævne: Det vil bestyrelsen gerne
imødekomme, forudsat at tovholderne selv sørger for arrangementet - før, under og efter.
Linette vender tilbage til forespørgerne. Der ligger formentlig rosetter og ærespræmier i
rytterstuen, som kan anvendes.


